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	How many days after the signature date do you expect the work on site to start?
	В течение скольких дней начинается работа после подписания контракта?
	The Works should start at least two weeks following the date of the Contract
	Работы должны начаться не позднее двух недель после подписания контракта.


	Equipment installation takes roughly two months. Will the equipment installation time be added to the total time of the project?  Will extra time be provided for equipment installation?
	Установка оборудования может быть сделана примерно за 2 (два) месяца. Будет ли включено время установки оборудования в общий срок проекта? Будет ли предоставлено дополнительное время для установки оборудования?
	[bookmark: _GoBack]In agreement with the Customer, extra time will be allocated for such types of monitoring which require the long-time process for equipment installation.

	Для видов мониторинга, для которых требуется длительный процесс установки оборудования, будет предоставлено дополнительное время по согласованию с Заказчиком.




